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Veřejné zasedání č. 46 

konané dne 4.10.2018 od 19:00 hod. 

na Úřadě městyse Liteň. 

 

Přítomni: Jiří Vodička, Miloslav Kliment, Filip Kaštánek, Hana Lukešová, Miroslav Slanec 

Neomluveni: Jan Havelka, Miroslav Horák, Rudolf Fiřt 

 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Úvod 

2) Zvolení zapisovatele 

3) Zvolení ověřovatele 

4) Schválení zápisu 44,45 

5) Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení  

6) Body na přidání  

7) Kanalizační přípojka Zahradní 

8) Zpráva auditora Atelier Svatopluk  

9) Výběr projektanta budova ÚM 

10)  Přeložení vodovodní přípojky Zahradní 

11)  Volební řád školské rady 

12)  Usnesení o přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření smlouvy 

13)  Věcné břemeno ČEZ - smlouva - oblast Pod Babkou 

14)  Záměr prodeje pozemku p.č. 314/6 

15)  Oprava pomníků 

16)  Projektová dokumentace pro Komunitní centrum Běleč 

17)  Zdravotní řez stromů Sady Sv. Čecha     

18)  Smlouva o odchytu psů a jiných zvířat 

19)  Arboristické a projekční práce a inženýrská činnost v areálu SOU 

20)  Dohoda o narovnání s Profi Jihlava 

21)  Usnesení o přijetí dotace z rozpočtu Stř.kraje a uzavření smlouvy - dopravní automobil SDH 

22)   Rozpočtové opatření 

23)  Diskuse 

24)  Závěr 

 

 

 
1) Zahájení 

 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zasedání 

zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
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2) Zvolení zapisovatele 

 

Starosta Filip Kaštánek navrhl na zapisovatelku paní Barboru Císařovou. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Zapisovatelkou byla schválena paní Barbora Císařová 

 

 

3) Zvolení ověřovatelů 

 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Miroslav Slanec a Jiří  Vodička 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

 

4) Schválení zápisu 44,45 

 

Schválení zápisu č. 44. a č. 45. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

 

5) Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení  

Starosta konstatoval a ukázal na elektronické nástěnce, že všechna přijatá usnesení byla splněna. 

Potom pokračoval prezentací úkolů, na nichž zaměstnanci městyse pracují.  

 

6) Přidání bodů 

 

Zastupitelstvo souhlasí se zařazením a projednáním témat: 
 

16.  Projektová dokumentace pro Komunitní centrum Běleč 

17.  Zdravotní řez stromů Sady Sv. Čecha     

18.  Smlouva o odchytu psů a jiných zvířat 

19.  Arboristické a projekční práce a inženýrská činnost v areálu SOU 

20.  Dohoda o narovnání s Profi Jihlava 
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21. Usnesení o přijetí dotace z rozpočtu Stř.kraje a uzavření smlouvy - dopravní automobil SDH 

22. Rozpočtové opatření 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

 

7) Kanalizační přípojka Zahradní 

 

Jedná se o kanalizační přípojku rodinného domu k hlavnímu kanalizačnímu řadu. Přípojka 

nebyla dosud postavena. Je nutné tuto skutečnost napravit a přípojku dostavit. Investiční 

příspěvek je zaplacen a smlouva je uzavřena. 

Nepodařilo se získat více než jednu nabídku. Nabídka je od firmy Aquaconsult, která kanalizaci 

pro obec spravuje. Připojení do řadu nesmí dle smlouvy provést nikdo jiný než správce. 

 

Návrh usnesení č. 113 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s dostavbou kanalizace společností Aquaconsult za cenu 39.696,- Kč bez DPH 

dle nabídky. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem smlouvy o dílo se společností 

Aquaconsult na dostavbu kanalizace dle nabídky. 

 

. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

 Usnesení č. 113 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

8) Zpráva auditora Atelier Svatopluk  

 

Na zasedání číslo 44/2018 dne 06.09.2018 si vyžádal zastupitel Jan Havelka zprávu ke stavu 

společnosti Atelier Svatopluk, o.p.s.  

Do 16.8.2017 vykonával funkci ředitele pan Jan Havelka. Dne 17.8.2017 převzal úlohu 

statutárního zástupce a funkci ředitele soudem jmenovaný opatrovník pan Jan Jícha. Pan Jan 

Jícha nedostal od pana Jana Havelky účetní doklady ani účetnictví až do 31.12. 2016. Za období 

1.1.2017 - 16.8.2017 dostal nový ředitel neúplné účetní doklady. Účetních dokladů se domáhala 

i bývalá Správní rada a také Dozorčí rada. Naposledy na přelomu let 2017 a 2018 exekucí na 

majetek bývalého ředitele pana Jana Havelky. Tuto exekuci vzal pan Jan Jícha zpět na 

doporučení nové Správní rady. Podle názoru nové Správní rady pominuly důvody pro uvalení 

exekuce. Správní rada se domnívá, že tím, že se podařilo dosáhnout výpovědi společnosti 
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Ateliér Svatopluk o.p.s. z nájmu v areálu bývalého učiliště, bylo dosaženo cíle. Společnost 

Ateliér Svatopluk měla podle mínění Správní rady pronajatý majetek od Městyse Liteň za 

nápadně nevýhodných podmínek pro Městys Liteň a to za 1Kč ročně. Od ledna 2018, kdy je 

platná výpověď, dostal Městys Liteň areál zpět do své správy a to zpětně od 1.1.2017. Městys 

Liteň tím získal do obecního rozpočtu příjem přibližně 850 tisíc ročně. 

V současné době probíhá narovnání účetních procesů a vymáhání pohledávek. 

Ateliér Svatopluk nikdy neplnil účel, k němuž byl podle rejstříku i zakládací smlouvy založen.  

Další podrobnosti vyplývají ze správy auditora. 

 

 

9) Výběr projektanta budova ÚM 

Střechou úřadu městyse zatéká, v patře jsou poškozené stropy a propadají se. V roce 2013 

nechal ÚM zpracovat PD na opravu a zateplení budovy a získal na stavbu povolení. Stavební 

povolení bylo platné do roku 2015. Pro nové stavební řízení je nutné zpracovat aktualizovanou 

projektovou dokumentaci. Stavební řízení musí proběhnout znovu. ÚM oslovil 5 architektů, 

projektantů a ateliérů. K dnešnímu dni jsme obdrželi 3 nabídky, které předkládáme.  

 
Návrh usnesení č. 114 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 
 

1. Schvaluje a souhlasí s vypracováním DUR a DSP a zadáním inženýrské činnosti 

Ing.Arch. Ivanu Vavříkovi za cenu 136.000,-bez DPH jako nejnižší cenové nabídce. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka objednávkou prací a podpisem smlouvy s 

Ing.Arch. Ivanem Vavříkem na vypracování projektové dokumentace pro územní 

rozhodnutí a stavební povolení a na inženýrskou činnost. 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

 Usnesení č. 114 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

10) Přeložení vodovodní přípojky Zahradní 

 

Vodovodní uzávěr je namísto v silnici ve zdi. K uzávěru je špatný přístup. 

Nepodařilo se získat více než jednu nabídku. Nabídka je od firmy Aquaconsult, která kanalizaci 

pro obec spravuje. Připojení do řadu nesmí dle smlouvy provést nikdo jiný než správce. 

 
Návrh usnesení č. 115 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s dostavbou kanalizace společností Aquaconsult za cenu 144.860,- Kč bez DPH 

dle nabídky. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem smlouvy o dílo se společností 

Aquaconsult na přeložku vodovodního uzávěru dle nabídky. 
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HLASOVÁNÍ:  pro: 0 

proti: 2 (Vodička, Lukešová) 

zdržel se: 3 (Slanec, Kliment, Kaštánek) 

 

 Usnesení č. 115 z 4.10.2018 nebylo schváleno 

 

 
11) Volební řád školské rady 

Zřizovatel má povinnost určit volební řád školské rady. Školská rada se rozpadla, proto 

projednáváme novou. 

 

Návrh usnesení č. 116 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. rozhodlo v souladu s § 167 odst. 2 školského zákona o tom, že školská rada školy do 300 

žáků včetně má 3 členy a školská rada školy nad 300 žáků má 6 členů.  

2. schvaluje volební řád školské rady v předloženém znění.  

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 116 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

12) Usnesení o přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření smlouvy 

 

Máme schválenou dotaci od Středočeského kraje na spolufinancování „Rekonstrukce 

multifunkčního hřiště v místní části Běleč“. Proto, aby nám Středočeský kraj dotaci proplatil, 

musí schválenou dotaci přijmout zastupitelstvo městyse usnesením. Následně musí starosta 

podepsat se Středočeským krajem Veřejnoprávní smlouvu. Jedná se o obvyklý postup při 

čerpání krajských dotací. 

 

Návrh usnesení č. 117 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s přijetím částky 1.136.000 Kč z rozpočtu Středočeského kraje – Středočeského 

fondu obnovy venkova, FOV/OBV/03561/2018 na „Rekonstrukci multifunkčního hřiště 

v místní části Běleč“. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

investiční účelové dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského fondu obnovy 

venkova, FOV/OBV/03561/2018 na „Rekonstrukci multifunkčního hřiště v místní části 

Běleč“. 
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HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 117 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

13) Věcné břemeno ČEZ - smlouva - oblast Pod Babkou 

Za umístění podpěr s elektrickým vedením na našem pozemku dostaneme zaplaceno za zřízení 

věcného břemene 10.000,- Kč. Jedná se o obnovu vrchního vedení vysokého napětí. 

Návrh usnesení č. 118 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje znění smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene  s ČEZ 

Distribuce, a.s. a dohodu o umístění stavby mezi Městysem Liteň a Colsys s.r.o., č. IE-

12-6021903 v předloženém znění. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem této smlouvy. 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 118 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

14) Záměr prodeje pozemku p.č. 314/6 
 

Na pozemku se nachází část garáže. Majitel garáže požádal o odkoupení pozemku. Jedná se zřejmě o 

důsledek převodu katastrálních map při digitalizaci. 

 

Návrh usnesení č. 119 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje záměr prodeje pozemku par.č. 314/6  o výměře 2m2 v k.ú Liteň, zapsané v 

katastru nemovitostí na LV č. 10001 u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, 

Katastrální pracoviště Beroun za celkovou cenu 500,-Kč. 

 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 119 z 4.10.2018 bylo schváleno 
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15) Oprava pomníků 

 

Jedná se o pomník padlých v Litni za kostelem a o pomníček osvobození Rudé armádě na Náměstí v 

Litni. Oba pomníky jsou ve špatném stavu. Podrobnosti jsou uvedeny v nabídkách. 

 

Návrh usnesení č. 120 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s opravením pomníků: 

 za kostelem za cenu 44.850,- Kč 

 na náměstí za cenu 7.502,- Kč 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka k objednání u společnosti Atelier JP, akademický 

sochař Jarmil Plachý, Novákových 5, Praha 8, IČO: 40863379. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 120 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

16)  Projektová dokumentace pro Komunitní centrum Běleč 

Na zasedání č.37 dne 18.1.2018 schválilo zastupitelstvo vypracování architektonické studie na 

rekonstrukci budovy bývalého občanského výboru v Bělči. Studie byla odevzdána 30.6.2018. 

Nyní musíme nechat zpracovat PD pro různé stupně stavebního řízení a realizace včetně IČ  a 

získat na stavbu stavební povolení. Oslovili jsme 4 architekty. 3 se později omluvili, že nemají 

časovou kapacitu a nejdřívější termín je za cca 1 rok - a to neslibi. 

Nabídka byla vypracována ve třech úrovních: 

 

1. jako dvoustupňová dokumentace (DUR+DSP pro sloučené řízení) s předpokladem následné 

samostatně realizační dokumentace DPS – urychlí projednání na st. úřadě, během kterého je 

vypracovávána realizační dokumentace DPS. 

Cena: DUR+DSP v případě předpokládaného sloučení řízení….280 000,- + DPH 
 

2. DPS – dokumentace pro provedení stavby, podle které je vypracován přesný položkový 

rozpočet a podle které se již stavba realizuje - Ze zkušenosti doporučujeme zvážit i postup, že 

DPS může být zadána přímo realizační firmě 

v rámci přípravy stavby, která zvítězí ve VŘ. Ta si tuto dokumentaci zpracuje rovnou jako 

realizační v součinnosti s projektantem a bere záruky za navržené stavební technologie. Častým 

problémem se stává, že stavební firma používá jiné technologie a materiály, než které jsou 

navrženy v DPS a toto je potom „kamen úrazu“ mnoha pří, kterým lze předejít. 

Cena: DPS……292 000,- + DPH 
 

3. jako jednostupňová dokumentace jako DPS, která by byla použita pro povolení stavby a která 

je až jako finální projednána a podána na st. úřad, časově náročnější varianta 
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Cena: Jednostupňový projekt (DPS zahrnující v sobě již DUR+DSP)……406 000,-+ DPH 
 

Ceny nelze sčítat, jedná se o nabídnuté možnosti, v jaké podrobnosti dokumentaci bude chtít 

stavebník zadat. Podrobněji jsou dělené v přiložené tabulce 

 

4. INŽENÝRSKÁ ČINNOST……. 48 000,-+ DPH 

 

 

Návrh usnesení č. 120 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. bere na vědomí a souhlasí s cenovou nabídkou Ing. arch. Kamily Šindelářové pro akci 

“Projektová dokumentace Komunitního centra v obci Liteň, místní část Běleč" ve 

variantě 1 / 2 / 3 za cenu 228000,-Kč bez DPH s termínem zhotovení 4 měsíce od 

podpisu smlouvy. 

2. souhlasí s cenovou nabídkou Ing. arch. Kamily Šindelářové na zpracování inženýrské 

činnosti za cenu 48.000,-bez DPH. Předpokládaný termín zhotovení je 6 měsíců od 

předání PD. 

3. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem Smlouvy o dílo s Ing. arch. Kamilou 

Šindelářovou. Smlouva je nedílnou součástí nabídky. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 120 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

17) Zdravotní řez stromů v Sadech Sv. Čecha 

 

Stromy v parku před základní školou a kostelem kolem sochy Sv.Čecha jsou v nedobrém stavu. 

Koruny obsahují velké množství suchých větví, někde je nutné regulovat podchozí výšku. V 

roce 2011 byl zpracován arboristický posudek, který už tenkrát doporučil tento zdravotní řez. 

Nyní o 7 let později situace není lepší. Spíše naopak. Existuje obava z padání větví při silnějším 

větru apod. Akát uprostřed parkovacích stání je puklý a vyžaduje pokácení. 

Oslovili jsme 5 firem zabývajících se stromolezectvím a zdravotním řezem stromů. 4 zástupci 

firem si přišli stromy prohlédnout. Nabídky jsme obdrželi 3. 

 

Návrh usnesení č. 121 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje a souhlasí s objednáním zdravotního řezu stromů v Sadech Sv.Čecha za 

nejnižší nabídnutou cenu 56.190,- Kč bez DPH od společnosti Stromopro s.r.o.. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka objednávkou prací.  

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 
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proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 121 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

18) Smlouva o odchytu psů a jiných zvířat 

 

Městys Liteň nemá uspokojivě vyřešenou problematiku  odchytu zatoulaných psů a jiných 

zvířat. Dlouhodobě hledáme vhodnou službu. Absolvovali jsme jednání s Městskou policií v 

Berouně. Chtěli jsme spolupracovat na základě veřejnoprávní smlouvy. MP Beroun nám 

nakonec spolupráci odmítla. Jednali jsme také s MP Řevnice. Řevnice nám nabídly balíček 

služeb včetně odchytu psů. Roční poplatek za tuto službu byl téměř 400 tisíc korun plus náklady 

na ustájení zvířat.  

Předkládáme vám nabídku pana Jakuba Slabého na uzavření smlouvy o zajištění služeb 

veterinárních a asanačních činností a zajištění odchytu toulavých a opuštěných zvířat. Cena za 

odchyt například psa je 1.000,- Kč, měsíční paušál je 500,-Kč, více viz znění smlouvy a ceník. 

K této smlouvě je nutné uzavřít smlouvu s útulkem, případně s hospodáři. Nejbližší útulek je v 

Rakovníku, cena přepravy je cca 1.000,-Kč. Upozorňujeme na riziko nárůstu ceny za ustájení. 

Zvíře umístěné do útulku stojí cca 4.000,-měsíčně. Máme povinnost ho ustájit 1 rok od nalezení. 

 

 

Návrh usnesení č. 122 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje a souhlasí s uzavřením smlouvy s panem Jakubem Slabým v předloženém 

znění. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem této smlouvy. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 122 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

19) Arboristické a projekční práce a inženýrská činnost v areálu SOU 

 

Pracujeme, na přestavbě areálu bývalého SOU, kde vznikne 6 nových tříd, 2 družiny, kabinety, šatny, 

tělocvična a multifunkční sál, sportoviště pro výuku tělesné výchovy a pro využití spolky a široké 

veřejnosti. DUR na školu a tělocvičny je hotová a probíhá inženýrská činnost. Zhotovení PD na 

sportoviště již bylo zadáno. Při projekční činnosti jsme narazili na nutnost zpracování arboristické 

analýzy (nutné při povolování staveb jako je sportoviště a revitalizace školního dvora). Dále je nutné 

zpracovat projekt pro nové páteřové zemní kabelové rozvody. Normy nám ukládají mnoho 

povinností, které jsou energeticky poměrně náročné a nestačí současný příkon do areálu, rozvody 

nejsou dostatečně dimenzované. Součástí nabídek je také zpracování inženýrské činnosti na 
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revitalizaci školního dvora, projektová dokumentace na bourací práce a terénní úpravy a také PD na 

ostatní inženýrské sítě včetně likvidace srážkových vod. 

 

Návrh usnesení č. 123 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. Ing.Arch. Ivana Vavříka - inženýrská činnost za 42.000,-Kč bez DPH. 

2. Ing. Jaroslava Knotka - IS (vodovod, kanalizace, plynovod, likvidace srážkových vod) za 

28.000,-Kč 

3. Ing.Arch. Terezy Šimečkové - bourací práce, terénní úpravy, koordinační práce v celém 

areálu za 35.000,-Kč 

4. Zamexu Kralupy s.r.o. - páteřové zemní rozvody za 25.000,-Kč bez DPH 

5. Bc. Zuzany Končelové - Arboristické práce a dendrologický průzkum za 31.000,-Kč 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

 Usnesení č. 123 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

20) Dohoda o narovnání s Profi Jihlava 

 

Zastupitelstvo odsouhlasilo podání žaloby na společnost PROFI JIHLAVA za odpovědnost na 

zřícené jámě při stavbě ČOV. ML vznikla nečerpáním dotace a úhradou z vlastních prostředků 

škoda, kterou jsme vyčíslili na cca 3 miliony korun. Společnost PROFI JIHLAVA jsme 

žalovali. Soud doporučil mediační jednání a smírné urovnání sporu. Do této doby jsme 

absolvovali 4 sezení, na nichž jsme dospěli k předběžné dohodě. Do jednání jsme zapojili i 

pojišťovnu a pokusili se přimět ji k plnění. Pojišťovna zvýšení plnění odmítla. Z dosud 

absolvovaných jednání mimoděk vyplývá, že protistrana by zřejmě poslala firmu do konkursu, 

pokud by náhrada přesáhla 1 milion korun. Máme předpoklad, že soudní pře bude trvat okolo 3 

let, a výsledek záleží na individuálním postoji soudce.  

Dosaženou dohodu o vyrovnání považujeme za maximum možné a doporučujeme ji přijmout. 

 

Návrh usnesení č. 124 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí se zněním Dohody o narovnání se společností PROfi Jihlava a s přijetím 

náhrady za vzniklou škodu ve výši 950.000,-Kč. 

2. pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka podpisem Dohody o narovnání. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 124 z 4.10.2018 bylo schváleno 
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21) Přijetí dotace od Středočeského kraje 

Máme schválenou dotaci od Středočeského kraje na spolufinancování nákupu dopravního 

automobilu pro jednotku SDH. Proto, aby nám Středočeský kraj dotaci proplatil, musí 

schválenou dotaci přijmout zastupitelstvo městyse usnesením. Následně musí starosta podepsat 

se Středočeským krajem Veřejnoprávní smlouvu. Jedná se o obvyklý postup při čerpání 

krajských dotací. 

 

Návrh usnesení č. 125 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s přijetím částky 300.000 Kč z rozpočtu Středočeského kraje – Středočeského 

fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS, HAS/DOP/033556/2018 na nákup 

dopravního automobilu pro SDH Liteň. 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

investiční účelové dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského fondu podpory 

dobrovolných hasičů a složek IZS, HAS/DOP/033556/2018 na nákup dopravního 

automobilu pro SDH Liteň. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 125 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

22) Rozpočtové opatření č.11  

Výdaje 

§ 6399 + 651.000,- Kč Přenesená daňová působnost 

§ 5512 + 30.000,- Kč Oprava a garanční prohlídka tatry. 

§ 3722 + 80.000,- Kč Komunální odpad 

§ 3723 + 90.000,- Kč Separovaný odpad 

§ 3315 – 60.000,- Kč 

§ 3326 + 60.000,- Kč Oprava pomníků 

§ 3113 + 176.000,- Kč Revitalizace školního areálu 

§ 3421 + 396.880,-Kč  Projektová dokumentace Komunitní centrum 

§ 3745 + 50.000,-Kč Údržba zeleně 

Pol.8115 financování z minulých let 1.473.880,- Kč 

 

Budeme mít příjem z přenesené daňové povinnosti ve stejné výši 

Příjmy na multifunkční hřiště a dopravní automobil budou doplněny do příjmů až po podpisu 

smluv. 

Další příjem očekáváme z vyrovnání s Profi Jihlava. 

 

https://dotace.kr-stredocesky.cz/ku-dotace-application/hasdop/show/33556
https://dotace.kr-stredocesky.cz/ku-dotace-application/hasdop/show/33556
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Návrh usnesení č. 126 z 4.10.2018 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 
 

1. schvaluje rozpočtové opatření č. 11 k datu 4.10.2018 v předloženém znění. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0  

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 126 z 4.10.2018 bylo schváleno 

 

 

23) Diskuse 

Pan N se dotazovat na použití vocherů a jejich využití. 

 

24) Závěr 

Starosta Filip Kaštánek děkuje za účast a končí veřejné zasedání v 21:12 

 

Zápis zapsala: Barbora Císařová   
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